



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)
Arabtec Holding PJSC

ARABTEC RELEASES AN INVESTOR PRESENTATION

Dubai, UAE: 1 March 2017 - Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or the “Group”), a leading contractor for social and economic infrastructure, discloses an Investor Presentation to update its stakeholders regarding the Group’s current position and its future strategy to secure a successful and sustainable future.

The Investor Presentation is available in the disclosures section of Arabtec’s DFM page and on Arabtec’s website.

- End -

About Arabtec Holding:

Arabtec is a leading contractor for social and economic infrastructure. The Group improves the quality of life of people living in the communities that it creates. Arabtec’s impressive list of completed projects includes iconic buildings such as the world’s tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, and Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure.

Arabtec was the first private construction firm to list on the Dubai Financial Market in 2005. Today, the Group consists of numerous subsidiaries with specialisations spanning all segments of the construction cycle, with a vision of building the future.

For more information, please visit www.arabtecholding.com.

For further information, please contact:

Mr Alex Blake-Milton
Brunswick Group
+971 (0)4 446 6270
Arabtec@brunswickgroup.com

Mr Hassan Fattah
Brunswick Group
+971 (0)2 234 4600
Arabtec@brunswickgroup.com

Mr Hani Awwad
Arabtec Holding PJSC
Investor Relations
+971 (0)2 333 6761
Hani.Awwad@arabtecholding.com





أرابتك القابضة (ش.م.ع.) Arabtec Holding PJSC

أرابتك" توفر عرضاً تقديمياً للمستثمرين

دبي، الإمارات العربية المتحدة: 1 مارس 2017 - أعلنت شركة أرابتك القابضة، مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة في تنفيذ المشاريع الهندسية والإنشائية الضخمة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا والتي تتخذ من الإمارات مقراً لها، عن توفيرها لعرض تقديمي للمستثمرين فيما يمثل حرص الشركة على اطلاع الأطراف المعنية بكامل مستجدات الشركة ووضعها الحالي بالإضافة إلى خططها الاستراتيجية المستقبلية، وذلك من أجل تمكين مستقبل ناجح ومستدام لأرابتك".

ويمكن الاطلاع على العرض التقديمي من خلال قسم الإفصاحات التابع لأرابتك" على موقع سوق دبي المالي، أو من خلال الموقع الإلكتروني الخاص بالشركة.

- إنتهى -

نبذة عن أرابتك القابضة:

مجموعة الشركات الرائدة والمتخصصة في تنفيذ المشاريع الهندسية والإنشائية الضخمة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، بما في ذلك الأبراج التجارية والسكنية، ومشاريع البنى التحتية وقطاع النفط والغاز. ونفذت شركات المجموعة التي تتخذ من دولة الإمارات مقراً لها، مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أعلى مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، فضلاً عن عدد آخر من المشاريع التقنية، مثل المطارات والبنية التحتية المتصلة بها.

تم إدراج أرابتك في سوق دبي المالي عام 2005 كأول شركة إنشاءات خاصة تتحول إلى شركة مساهمة عامة. واليوم تضم أرابتك القابضة العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات، وتسعى لتحقيق رؤيتها الرامية للمساهمة في رسم ملامح المشهد العمراني الحديث في المنطقة.

للمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.arabtecholding.com





أرابتك القابضة (ش.م.ع.)
Arabtec Holding PJSC

للاستفسارات الإعلامية، يرجى التواصل مع مجموعة برنزويك بالنيابة عن أرابتك:

أليكس بليك-مينتون

+971 (0)4 446 6270

Arabtec@Brunswickgroup.com

حسن فتاح

+971 (0)2 234 4600

Arabtec@Brunswickgroup.com

هاني عواد

أرابتك القابضة

علاقات المستثمرين

+971 (0)2 333 6761

Hani.awwad@arabtecholding.com

